
Dilluns	de	la	4a	Setmana	de	Pasqua	–	Poblet,	22.04.2024	
Missa	votiva	a	l'Esperit	Sant	per	l'elecció	abacial	
	

Lectures:	Fets	11,1-18;	Jn	10,1-10	
	

“Quan	 jo	 començava	 a	 parlar-los,	 l'Esperit	 Sant	 baixà	 sobre	 ells	 igual	 que	 sobre	
nosaltres	a	la	primeria”.	(Fets	11,15)	
	

Sant	Pere	va	veure	a	casa	del	centurió	Corneli	que	l'esdeveniment	de	Pentecosta	que	
havia	donat	origen	a	l'Església	es	vol	reproduir-se	constantment	perquè	el	Regne	de	
Déu	progressi	en	el	temps	i	s'expandeixi	cada	vegada	més	en	la	humanitat.	L'Esperit	
empeny	 i	 precedeix	 contínuament	 a	 l'Església	 perquè	 la	 salvació	 en	 Crist	 pugui	
aprofundir-se	en	nosaltres	i	expandir-se	en	el	món.	
	

Per	això	també	nosaltres,	si	volem	avançar	en	el	camí	de	la	nostra	vocació	i	missió,	
tant	a	nivell	de	tota	l'Ordre	com	de	cada	comunitat	individual,	hem	d'estar	disposats	
a	acollir	la	renovació	constant	de	Pentecosta.	
Hem	de	fer-ho	resant	junts,	com	Jesús	va	demanar	als	deixebles	que	fessin	en	pujar	al	
cel.	Però	també	hem	de	fer-ho	escoltant	la	paraula	de	Déu,	 la	paraula	de	l'Església:	
“Quan	jo	començava	a	parlar-los,	l'Esperit	Sant	baixà	sobre	ells”.	La	paraula	de	Pere	
és	tan	acceptada	per	Corneli	i	la	seva	família	que	coincideix	per	a	ells	amb	el	do	de	
l'Esperit.	
	

Sant	Benet	era	molt	conscient	d'això,	per	això	demana	que	la	comunitat	no	es	cansi	de	
reunir-se	 en	 oració	 i	 d'escoltar	 la	 paraula	 de	 Déu.	 Sap	 que	 només	 així	 pot	 una	
comunitat	avançar	de	Pentecosta	en	Pentecosta	i	renovar-se	una	vegada	i	una	altra	al	
buf	de	l'Esperit	vivificador.	
	

També	 l'Evangeli	 d'avui,	 en	 aquesta	 setmana	 dedicada	 a	 Crist	 Bon	 Pastor,	 ens	 ho	
suggereix.	“Les	ovelles	reconeixen	la	seva	veu;	crida	les	que	són	seves,	cadascuna	pel	
seu	nom,	i	les	fa	sortir.	Quan	té	a	fora	totes	les	seves,	camina	al	davant,	i	les	ovelles	el	
segueixen,	perquè	reconeixen	la	seva	veu”.	(Jn	10,3-4)	
	

Només	escoltant	 la	veu	de	Crist,	 la	 seva	paraula	que	ens	crida	personalment,	però	
junts,	podem	posar-nos	en	camí	amb	Ell,	seguir-li	amb	confiança.	I	on	ens	porta	el	Bon	
Pastor?	Ens	condueix	a	la	plenitud	de	la	vida,	a	una	vida	plena	de	sentit,	de	veritat,	
d'amor:	“Jo	he	vingut	perquè	les	ovelles	tinguin	vida,	i	en	tinguin	a	desdir”.	(Jn	10,10)	
	

El	pastor	d'una	comunitat,	com	l'abat	que	heu	de	triar	avui,	ha	de	representar	a	Crist	
que	ens	parla,	ens	crida	i	ens	guia	perquè	tots	junts,	com	diu	sant	Benet	al	final	de	la	
Regla,	siguem	conduïts	tots	junts	pel	Senyor	a	la	vida	eterna	(cf.	RB	72,11-12).	
	

Això	 ho	 realitza	 l'Esperit	 Sant,	 però	 qui	 ha	 de	 representar	 a	 Crist,	 com	 Pere	 i	 els	
apòstols,	ha	de	saber	acollir	la	tasca	i	la	gràcia	d'encarnar	la	veu	i	l'amor	de	l'únic	i	
veritable	Bon	Pastor	de	les	nostres	ànimes,	Jesús	mort	i	ressuscitat	per	nosaltres.	
Ho	demanem	a	l'Esperit	Sant,	per	la	vostra	comunitat	i	per	aquell	que	escollireu,	amb	
la	serena	confiança	que	l'Esperit	mai	es	nega	a	concedir-nos	el	que	demanem	per	a	
seguir	a	Crist	fins	a	la	mort	i	la	vida	eterna.	
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